
	  
Protokoll	  nr	  10	  
fört	  vid	  styrelsemöte	  2013-‐11-‐26 

	  
Närvarande:	  Stefan	  Johannesen,	  Thommy	  Carlsson,	  Magnus	  Mossvik,	  Tina	  Lundberg,.	  
	  

1 Formalia Ordförande förklarade mötet öppnat. 
Dagordningen godkändes efter tillägg. 
Magnus Mossvik valdes att jämte ordförande justera pro
tokollet. 

2 Policy ”Bortre gräns” Frågan om vi ska ha en gräns för de som har fastighet 
mer än 1,5 km från kanalisation lyftes fram.  
Styrelsen ska inte ta beslut utan frågan tas upp i  
föreningsstämman 2014. Ett alternativ är att sätta en  
övre gräns för vad det får kosta ett enskilt hushåll att få  
fiber framdraget. 

3 Kartläggning fiberintresserade Föreningen har fått i uppdrag från kommunen att skicka  
in uppgifter om vilka som är intresserade av fiber.  
Uppgifter om även vilka som kan vara tänkbara ska  
skickas in. 

6 Hemsida Hemsidan uppdateras fortlöpande 

7 Kassa Det är några som ännu inte betalat årsavgiften för 2013  
trots påstötningar. Ny betalningspåminnelse skickas ut. 
Kassans resultat dagens datum är 10572 SEK 

8 Övriga frågor Efter mötet inleds ett arbetsmöte inför julmarknaden 
den 30 november 2013 

9 Avslut Ordförande förklarade mötet avslutat. 

	  
	  

Vid protokollet: Tina Lundberg 

Justeras: 

  

Stefan Johannesen 
Ordförande 

Magnus Mossvik 
Ledamot 

	  


